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Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Svar på medborgarförslag om att etablera en 
skatepark i Solhem 

Förvaltningens förslag till beslut 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnden beslutar att överlämna 

tjänsteutlåtandet som svar på medborgarförslaget. 

   

Per Kjellander  Ditte Westin 

Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 

   

Sammanfattning 

Den 25 juni 2017 mottog Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ett 

medborgarförslag om att etablera en skatepark i Solhem. Den 24 

augusti 2017 gav Spånga-Tensta stadsdelsnämnd i uppdrag åt 

förvaltningen att bereda medborgarförslaget.  

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning är positiv till att boende i 

stadsdelen engagerar sig i stadsdelens utveckling och gör sin röst 

hörd genom medborgarförslag. Förvaltningen är även positiv till 

förslag som bidrar till ökad fysisk aktivitet. Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd mottog den 6 juni 2016 ett medborgarförslag om att 

etablera en skatepark mellan Bromsten och Rinkeby. 

Stadsdelsförvaltningen föreslog då att medel för en skatepark skulle 

sökas från investeringsbudget för 2018 med inriktning 2019 och 

2020. Investeringsbudgeten styrs av kommunstyrelsens budget och i 

samråd med trafikkontoret. Den 17 november 2016 ställde sig 

stadsdelsnämnden bakom förvaltningens förslag, men medel 

beviljades inte. Därmed finns det för närvarande ingen budget för 

att genomföra en skatepark i stadsdelsområdet. 

Stadsdelsförvaltningen föreslår därför att medborgarförslaget om en 

skatepark i Solhem avslås.    
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Bakgrund 

Den 25 juni 2017 mottog Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ett 

medborgarförslag om att etablera en skatepark i Solhem.  

 

Den 24 augusti 2017 gav Spånga-Tensta stadsdelsnämnd i uppdrag 

åt förvaltningen att bereda medborgarförslaget.  

Ärendet 

I medborgarförslaget föreslås det etableras en skatepark i Solhem, 

antingen vid det nya utegymmet mellan Fagerstagatan och 

Älvkvarnsvägen eller vid Spånga Tennis- och Bordtennisklubb vid 

Kronofogdevägen. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom avdelningen för stadsdelsutveckling. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning är positiv till att boende i 

stadsdelen engagerar sig i stadsdelens utveckling och gör sin röst 

hörd genom medborgarförslag. Förvaltningen är även positiv till 

förslag som bidrar till ökad fysisk aktivitet. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd mottog den 6 juni 2016 ett 

medborgarförslag om att etablera en skatepark mellan Bromsten och 

Rinkeby. Stadsdelsförvaltningen föreslog då att medel för en 

skatepark skulle sökas från investeringsbudget för 2018 med 

inriktning 2019 och 2020. Investeringsbudgeten styrs av 

kommunstyrelsens budget och i samråd med trafikkontoret.  

Den 17 november 2016 ställde sig stadsdelsnämnden bakom 

förvaltningens förslag. Därefter söktes medel, men medel för en 

skatepark beviljades inte. 

 

Därmed finns det för närvarande ingen budget för att genomföra en 

skatepark i stadsdelsområdet. Stadsdelsförvaltningen föreslår därför 

att medborgarförslaget om en skatepark i Solhem avslås.    

Bilagor 

1. Medborgarförslag om skatepark i Solhem 


